

世界第一台人工智能機器人皮膚 激光嫩膚機



- > 全自動機器人皮膚激光治療
 - > 更快、更好、更安全
 - > 1064 yag 激光發射嫩膚
 - > 創新的 3D 面部掃描
- > 整個面部的 AI 機器人軌跡運行
 - > 集成安全功能
 - > 專利技術



RODS致力於美容創新科技,我們的使命是利用創新解決方案,以提高美容和皮膚病學行業的質量、效率和安全性。

我們的第一款產品 SR1 是一款人工智能機器人激光嫩膚機,它取代了傳統的人手操作,完全解放了激光分師和醫生的雙手,同時為客戶實現了更快、更精確、更安全的嫩膚治療。

怎麼運作

- > 1064 nm 激光業界認同的有效皮膚治療,向皮膚表面發射穩定的能量光源,可改善面部色調,改善毛孔問題,色素沉着並激活膠原蛋白再生
- > 我們將激光源與協作機器人手臂以及我們的 Dermesh 技術集成在一起,由機器人手臂在整個面部上進行追蹤運行,同時把激光發射到面部
- > 光源可以從人臉的各個角度以相同的黃金距離射向人臉的每個點

安全性

- > 採用低能量及高品質光源,對皮膚無有害影響,治療後無等待期
- > 機器嵌入不同類型的傳感器並內置安全功能,操作完全安全

真實數據

- > 已完成 300+ 次真人測試
- > 研究證實,它比人類操作快 100%, 比人眼精確超出 90%
- > 客戶的治療費用可降低 70%
- > 97% 的受訪客戶感到滿意,會介紹朋友

執行官一分鐘解說



真實示範視頻



聯絡體驗 whatsapp
5933 3964



有興趣成為我們的投資者
或成為加盟商享受這個新的
機會;聯繫我們:

Email: ivor.wai@rods.ai
Whatsapp: 92567823

南華早報報導



The World 1st AI Robotic Skin Rejuvenation Laser



- > Fully Autonomous Robotic Skin Laser Treatment
 - > Faster, Better Results, Safer
- > Skin rejuvenation by 1064 yag laser emission
 - > Innovative 3D facial scanning
- > AI Robotic movements over the whole face
 - > Integrated Safety Features
 - > Patented Technology





RODS is devoted in Beauty Tech and our mission is to innovate solutions to enhance qualities, efficiency and safety in the Beauty and Dermatology Industry.

Our first product SR1, is an AI Robotic Laser Rejuvenation Machine that replaces the tradition handheld procedure completely freeing the hands of laser partitioners and Doctors while achieving a faster, more precise, and safer rejuvenation treatment for the customer.

HOW IT WORKS

- > 1064 yag laser is a well known for skin treatment, a stable energy light source emission to the skin surface which improves the color tone of the face, improve pores problems, pigmentations and activate collagen re-growth
- > We integrated the laser source with a co-bot arm together with our Dermesh Technology resulting that the Laser emissions are being trajected by the robot arm over the whole face
- > The light source can be emitted at all angles of the human face and at the same golden distance toward every point of the face

SAFETY

- > A low energy and high quality light source is being used, there is no harmful effects and no waiting period after the treatment
- > The machine is embedded with different type of sensors and build in safety features, it is completely safe to operate

FACTS

- > Over 300+ human trails had been done
- > Studies shown it is 100% faster then human operator and 90% more precise then human eye
- > Costs of treatment can by down by 70% for the customer
- > 97% of surveyed customers felt good about the treatment and felt it is just as effective, and will recommend to friends

CEO 1min Intro



Live Video Demo



Make a booking to try out whatsapp 5933 3964



New Coverage SCMP



Interested to become our investor or become a franchisee to enjoy this new opportunity; contact us :

Email: ivor.wai@rods.ai
Whatsapp: 92567823

